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November 5 33rd Annual Toy Ride   www.BlueKnightsMAI.com  
 
 
2018 :  
 
May ?  Spring Meeting or Conference to be confirmed 
 
June 14 to 17 Atlantic Friendship Weekend blueknightns1@hotmail.com 
 
July 15 to 20 Int’l Convention GA XVI  www.bkic2018.com  
 
Sept ?  NEC Fall Conference   to be confirmed 
 
 
 



2/19 

 
 
PUBLISHER’S COLUMN  :  PAULETTE FRANC  (QC-IV) 
 
THANK YOU TO QC II FOR A WONDERFUL EVENT.  The Fall North East 
Conference held in Granby QC was as expected a success.  The ride to MIRA, 
an organisation where they train dogs for the blinds and also for autistics 
children was to remember. 
 
I just stored my 2017 Freewheeler for the winter.  I REALLY enjoyed this past summer because it was 
the first time since my accident that I was the one in charge of my destination.  You all know what I 
mean… 
 
I have been bedridden for the last two weeks but still worked my fingers.  Check out your emails soon 
for the information on the NEW WEB SITE for the North East Conference.  I still have some finishing 
touch to work on but you will have it very soon. 
 
Many thanks to Dennis P. Mach of Massachusset who gave me a BIG hand in this task. 
 
RWP 
 

/ / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / 

 
MERCI À QC II POUR UN EVENEMENT INCROYABLE.  La Conférence Nord Est d’automne tenue 
à Granby QC était telle qu’espérée : un succès.   La randonnée chez MIRA, une organisation qui 
entraîne des chiens pour les aveugles et les enfants autistes était mémorable. 
 
Je viens de remiser ma Freewheeler 2017 pour l’hiver.  J’en ai VRAIMENT profité cet été parce que 
c’était la première fois de puis mon accident que j’étais en charge de ma destination.  Vous savez de 
quoi je parle… 
 
Je suis alitée depuis les deux dernières semaines mais je fais travailler mes doigts.  Vérifiez vos 
courriels bientôt pour de l’information concernant notre NOUVEAU SITE WEB pour la Conférence 
Nord Est.  J’ai quand même une touche finale à terminer mais vous l’aurez très bientôt. 
 
Un gros merci à Dennis P. Mach du Massachusset qui m’a donné un GROS coup de main dans ce 
travail. 
 
RAF 
 
PAULETTE FRANC 
450-521-4978 
paulette17308@gmail.com 
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CHAIRMAN’S COLUMN  :  DAVID NIELSEN  (NH-IV) 

 
It is hard to believe that the summer is winding down and riding season is getting 
shorter.  It seems like just yesterday we were talking about all the riding we were 
going to do this year. 
  
The NEC has had a busy summer and has been well represented by your B.O.D. The International 
Convention provided many challenges. International Rep. Ricky Gautreau represented your views 
very well. There are still challenges in the coming months regarding the convention but we will get 
through it. 
 
The Fall Conference went very well in Granby QC. The weather could not have been better. We all 
learned a great deal about the MIRA Foundation.  
 
The elections were as follows: David Nielsen as Chairman, Deanno Piedimonte as 1st CA Vice 
Chairman, Ed Gaibl as 2nd US Vice Chairman, Ricky Gautreau as International Rep. and John Morin 
as Secretary & Treasurer.  
 
No chapter has stepped forward to host the spring 2018 Conference. You have until Oct. 15, 2017 to 
send a complete Conference plan to me. If no chapter does that then NH IV will host a business 
meeting in May of 2018. This means there will be No Hospitality Room, No Chinese Auction, No 
Group Ride, and No Banquet. I will post details as soon as possible. 
  
I believe that as a fraternity of brothers and sisters that share the common goal of riding motorcycles 
and law enforcement. I do not like to hear that the necessary politics of this size group gets in the way 
of that. As in life all these details will shake out and make this a better club.  
  
As always; if you have any questions, suggestions or comments, please contact a member of the 
B.O.D.  
  
 

/ / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / 

 
Difficile de croire que l’été s’en va et que la saison de randonnée raccourci.  Il semble que c’était 
seulement hier que nous parlions des randonnées que nous allions faire cette année. 
 
La CNE a eu un été bien occupé et a été bien représenté par votre comité de direction.  La 
Convention Internationale a emmené plusieurs défis.  Votre représentant International Ricky 
Gautreau vous a très bien représenté.  Il y aura encore quelques défis à venir dans les prochains 
mois concernant la convention mais nous passerons au travers. 
 
La Conférence d’automne s’est très bien passée à Granby Qc.  La température n’aurait pas pu être 
meilleure.  Nous avons appris beaucoup à propos de la fondation MIRA.   
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Les élections se sont passées comme suit : David Nielsen – Chairman, Deanno Piedimonte – Vice-
Chairman Canadien, Ed Gaibl – Vice-Chairman USA, Ricky Gautreau – Représentant International, 
et John Morin – Secrétaire trésorier.  
 
Aucun chapitre ne s’est présenté pour tenir la conférence du printemps en 2018.  Vous avez jusqu’au 
15 octobre pour me faire part de vos intentions.  Si aucun chapitre n’est intéressé, alors NH IV tiendra 
seulement une réunion en mai 2018.  Cela veut dire qu’il n’y aura pas de “hospitality room”, pas 
d’encan chinois, pas de randonnée de groupe et pas de banquet.  Je vous ferai part des détails le 
plus tôt possible. 
 
Je crois en la fraternité de frères et soeurs qui partagent un but commun de randonnées à moto et 
des forces de l’ordre.  Je n’aime pas entendre que la politique nécessaire à un groupe de cette taille 
s’oppose à cela.  Comme dans la vie, tous ces détails vont se défaire et faire de ce club un meilleur 
club. 
 
Comme toujours, si vous avez des questions, suggestions ou commentaires, veuillez s’il-vous-plait 
contacter un membre de votre comité de direction.  
Merci 
 
DAVID NIELSEN (NH IV)  
603-387-7056 
oldmanfx@metrocast.net  
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USA VICE CHAIRMAN’S COLUMN  :  ED GAIBL  (MA-I) 
 
 
To start, I wish to extended my thanks to BKQC-II for hosting the fall 2017 
Northeast Conference in Granby.  Know that all that attended, could not of been 
better.  Seeing Claude in his tuxedo at the dinner on Saturday was a real treat.  
Know that this chapter and its membership worked long and hard to please us all.  Thank you for 
another memorable Blue Knights event. 
 
It with many regrets that the board ot the Northeast Conference accepted the stepping down of Guy 
Poirier our longtime Canadian Vice Chairman, we will miss you, your smile and words of wisdom that 
you have given us during your prestigiously having held position for so many years.  We are looking 
forward to your replacement doing as good of job as you had done.  Deanno has some rather very 
large shoes to fill, in your absence, but know he will do fine. 
 
Pat and I will be attending the Tri-State Fall Conference in Melville NY on the Columbus day 
Weekend, being hosted by Cal Ennals’ chapter.  Hope we might see some of you also there.  Always 
another great BK event. 
 
Pat and I are planning on riding in a COPS (Concern of Police Survivors) ride on this Sunday 
September 24th.  (See attached flyer : note that the event is now over)  And our chapter’s (BMKA-I) 
first in of doors meeting for the 2017/2018 seasons are starting on Tuesday the 26th at 1900hrs at 
The Town Spa Pizza, in Stoughton MA. 
 
Our 33rd Annual Toy Ride will be held on 05NOV2017 in Raynham (see attached flyer).  If you are in 
the area please join us.  Two-three-four wheels.  The children of The Bridge (formerly Handi-Kids) 
and The Boys and Girls Club of Brockton are our benefactors of ride, and it is always a good time.  
Warms you in the cold weather seeing the smiles of children’s faces, during the holiday season.  
Hopefully you and yours will spend some Happy/Healty/Prosperous New Year for 2018. 
 
As far as Pat and I are concerned we will not be headed to Georgia for the International Convention.  
It is a bit warm in the south in June-July.  We are planning on attending the Friendship Weekend in 
the north with some of our Canadian and American friends, a bit cooler temperature, hopefully. 
 
In closing thank you all for sharing memories and a great 2017 riding season together.  We have met 
many new and old friends on the road.  As the saying goes in the Blue Knights, « There are no 
strangers, only friends who have not met yet ».  Stay safe all and Ride with Pride. 
 

/ / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / 

 
Pour débuter, je voudrais offrir mes remerciements à Québec II pour nous avoir reçu à la Conférence 
d’automne 2017 tenue à Granby.  Sachez que tous ceux qui s’y sont présentés n’auraient pa pu être 
plus choyés.  Québec II a fait un travail remarquable et rien n’aurait pu être plus parfait.  Voir Claude 
dans son toxédo au banquet du samedi soir était un réel plaisir.  Sachez que ce chapitre a travaillé 
très dur pour nous plaire à tous.  Merci pour un autre événement Blue Knights mémorable. 
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C’est avec beaucoup de regrets que le comité de direction de la Conférence Nord-Est a accepté la 
démission de Guy Poirier qui a longtemps été notre Vice Chairman Canadien.  Tu vas nous manquer 
avec ton sourire et tes paroles de sagesse que tu nous as données prodigieusement pendant 
tellement d’années.  Nous sommes impatients de voir que ton remplaçant fera une aussi bonne job 
que toi.  Deanno a des souliers pas mal grands à chausser mais sache qu’il s’en acquittera bien. 
 
Pat et moi serons à la Conférence Tri-State en automne à Melville NY lors de la fin de semaine de 
Columbus, tenue par le chapitre de Cal Ennals.  J’espère voir quelques-uns d’entre-vous là.  Un autre 
grand événement Blue Knights. 
 
Pat et moi planifions aller à une randonnée à COPS (Préoccupation pour les Survivants Policiers) ce 
samedi 24 septembre.  (voir le prospectus plus loin : l’événement est terminé).  Et la première des 
rencontres de notre chapitre BKMA-I pour la saison 2017-2018 aura lieu le mardi 26 septembre à 
19h00 au Town Spa Pizza à Stoughton Mass. 
 
Notre 33e annuelle « Toy Ride » sera le 5 novembre 2017 à Raynman (voir le prospectus plus loin).  
Si vous êtes dans les environs, n’hésitez pas à nous rejoindre.  Deux, trois ou quatre roues.  Les 
enfants de The Bridge (auparavant appelé Handi-Kids) et le Club des Garçons et Filles de Brockton 
sont nos bienfaiteurs de la randonnée et c’est toujours une journée amusante.  Ça vous réchauffe 
pendant la température plus froide de voir ces sourires sur les figures des enfants durant la saison 
des festivités.  Espérons que vous et les vôtres pourrez passer de beaux moments de qualité avec 
vos êtres chers pendant les fêtes et je vous souhaite une nouvelle année remplie de 
Joie/Santé/Prospérité pour 2018. 
 
En ce qui nous concerne, Pat et moi n’irons pas en Georgia pour la Convention Internationale 2018.  
C’est un petit peu trop chaud en juin-juillet dans le sud.  Nous planifions nous diriger plutôt vers le 
Friendship Weekend dans le nord avec quelques-uns de nos amis canadiens et américains.  Un petit 
peu plus frais, j’espère. 
 
Pour terminer, merci pour avoir partagé d’aussi beaux souvenirs et une belle saison 2017 ensemble.  
Nousavons rencontré beaucoup de nouveaux et anciens amis sur la route. Comme le dit ces mots de 
Blue Knights « il n’y a pas d’étrangers, seulement des amis qu’on n’a pas encore rencontrés ».  
Soyez prudents et randonnez avec fierté. 
 
ED GAIBL (MA-1)   
508-566-4826 
bk50ed@comcast.net 
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CANADIAN VICE CHAIRMAN’S COLUMN  :  DEANNO PIEDIMONTE  (QC-I) 

Greetings to you all, 

For the next two years I will be your Canadian Vice-Chairman for the 
North-East Conference and I hope I will meet your expectations as did my 
predecessor Guy Poirier. 

 

For those who do not know me, I am a 12 years member Blue Knights in 
the Quebec I chapter and president of that same chapter for 7 years. 

 

I know I have a lot to learn concerning my new position but on my behalf I can say that I learn fast.  
There will  be an adaptation period but I know I will be up to this challenge.  So if you have questions 
and/or comments and/or suggestions, I will be open to discuss with you.  I am not the type to put a file 
pending.  I am told I am tenacious and persistent.  I will try to answer your demands immediatly or as 
soon as humainly possible. 

 

Finally, enjoy those last weeks of riding season and of course be careful. 

 

To the pleasure of meeting you all 

 
/ / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / 

Bonjour à vous tous,  

 

Je serai votre nouveau Vice-Chairman Canadien de la Conférence Nord-Est pour les 2 prochaines 
années et j'espère être à la hauteur de ce titre comme l'a été mon prédécesseur, Guy Poirier.  

 

Pour ceux qui ne me connaissent pas, je suis membre de Blue Knights Québec 1 depuis 12 ans et 
Président de ce même chapitre depuis 7 ans.   

 

Je sais que j'ai encore beaucoup de choses à apprendre reliées à mon nouveau poste cependant 
j'apprends très rapidement.  Il y aura une période d'adaptation mais je sais que je serai à la hauteur 
de ce nouveau défi.  Donc, si vous avez des questionnements et/ou commentaires et/ou suggestions, 
je serai ouvert à discuter avec tous ceux qui communiqueront avec moi.  Je ne suis pas du genre à 
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mettre un dossier de côté.  On me dit tenace et persévérant.  Je tenterai de répondre à vos 
demandes immédiatement sinon dans les plus brefs délais humainement possible.   

 

Finalement, profitez des dernières semaines de moto et surtout soyez prudents.  Au plaisir de tous 
vous rencontrer. 

 
DEANNO PIEDIMONTE   (QC-I) 
514-802-7289 
sweetdiablo@hotmail.com  
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SECRETARY / TREASURER’S COLUMN  :  JOHN MORIN (NH-I)  
 
Hello All, 
 
Sorry I missed you all at the fall conference.  I was in Rotterdam Netherlands 
supporting my wife, who was representing the USA inher first ITC Worlds triathlon 
competition. 
 
She ended up 30th in her age group, which was fantastic for how technical the course was. 
 
Now with the motorcycle season is slowly coming to an end, be careful out there with the leaves 
starting to fall on the roads. 
 

Hope to see you all at the different conferences and conventions in2018. 

 
/ / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / 

 
Bonjour à tous, 
 
Désolé d’avoir manqué la conférence d’automne.  J’étais à Rotterdam aux Pays-Bas à soutenir ma 
femme qui représentait les USA dans son premier ITC Mondial Compétition de Triathlon.  Elle a 
terminé 30e dans son groupe d’âge, ce qui est fantastique sachant comment la course était 
technique. 
 
Maintenant que la saison de moto vient lentement à sa fin, faites attention lors de vos sorties, à 
cause des feuilles qui commencent à envahir nos routes à l’automne. 
 
J’espère vous voir tous aux différentes conférences et conventions en 2018. 

JOHN MORIN (NH-1) 
603-627-2611 
morin13john@comcast.net 
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NEC SAFETY OFFICER’S COLUMN : DANIEL FORTIER (QC-XIV)  
 
 
 

ENCOUNTER WITH THE GODS OF SPEED 
 
I participated in races in the country of Galles the last weekend of September.  
The place is called « Pendine Sands », a small village with a beach 10 km long where cars and 
motorcycles enthousiasts meet and try to beat speed records since the 1900s.  In 1927 Parry 
Thomas was the first participant to die.  Driving at more than 170mph (270kmh) his vehicule became 
uncontrollable.  His friends burried the car in the dunes near the village where it remained 42 years.  
Today it has been restored like new and is the central piece at the peed Museum.  They give it an 
annual spin on the beach. 
 
During the second world war, the Defence Ministry became owner of the place and converted in a fire 
range and airplane field.  Today the access is restraint and limited to the beach but still allow for 
acceleration races. 
 
The sun was absent on the particuliar weekend and the sand stayed too humid and tractable to 
obtain maximum speed possible.  My old Yamaha GTS 1000 still manage to get third position in its 
category with 124.9mph (201kmh) behind a Kawasaki 1400 running at 147mph and a Hayabusa at 
179mph. 
 
The funny thing is all motorcycles had to start and accelerate slowly in order to not sink into the sand.  
And up to 150kmh my rear wheel was sliding left and right in abrupt acceleration.  The speed was 
captured at a born placed at one mile from the starting line. 
 
Many participants had antique motorcycles and were there to test their mechanics to eventually go to 
Salt Flat Utah USA, as did Burt Monroe (world fastest indian) idol of fans of speed racing in a straight 
line.  For exemple my friend Christian has reached 68 mph with a Peugeot 175cc of 1949, 
establishing a new record for this category. 
 
A motorcycle with a helicopter turbine of 580hp having already 3 world records was present but did 
not participate due to the bad conditions.   
 
Two different loves but the one same passion. 
 
 

/ / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / 

 
MA RENCONTRE AVEC LES DIEUX DE LA VITESSE 

 
J’ai participé à des courses d’accélération au pays de Galles le dernier weekend de septembre. 
L’endroit s’appelle « Pendine Sands » un petit village avec une plage de plus de 10km de long où les 
amateurs de voitures et motos se rencontrent pour battre des records de vitesses depuis les années 
1900.   
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En 1927 Parry-Thomas fut le premier coureur à y perdre la vie. Roulant à plus de 170mph (270kmh) 
son véhicule devint incontrôlable.  Ses amis ensevelirent la voiture dans la dune près du village, où 
elle resta pendant 42 ans. Aujourd’hui restaurée comme à l’origine, elle est la pièce centrale du 
musée de la vitesse, et on la roule sur la plage annuellement.   
 
Le ministère de la défense devint propriétaire du lieu et le converti en champ de tir et piste d’avions, 
pendant la deuxième guerre mondiale. Aujourd’hui l’accès est restreint et limité à la plage mais 
permet toujours les courses d’accélérations.  
 
Le soleil n’étant pas au rendez-vous ce fameux weekend, le sable resta trop humide et malléable 
pour atteindre les vitesses maximales possibles.  Ma vieille Yamaha GTS 1000 a quand même réussi 
la troisième position de la catégorie avec 124.9mph (201kmh) derrière une Kawasaki 1400 à 147mph 
et une Hayabusa à 178mph. 
 
Le plus drôle, toutes les motos devaient partir et accélérer tout en douceur pour ne pas s’enfoncer 
dans le sable et jusqu’à environ 150kmh ma roue arrière patinait de gauche à droite en accélération 
brusque. La vitesse était captée au passage d’une borne placée à 1 mille de la ligne de départ.  
 
De nombreux participants roulaient des motos antiques et venaient tester leurs mécaniques pour 
éventuellement aller rouler à Salt flat Utah USA, comme l’avait fait Burt Monroe (world fastest indian) 
l’idole des amateurs de courses de vitesse en ligne droite. Par exemple mon ami Christian a atteint 
68mph sur une Peugeot 1949 de 175cc, établissant ainsi un nouveau record pour cette catégorie. 
 
Une moto munie d’une turbine d’hélicoptère de 580hp détenant déjà 3 records mondiaux, était 
présente mais qui n’a pas participé dû aux conditions. 
 
Des amours différents mais une même passion. 
 
Ride With Pride 
 
 
DANIEL FORTIER (QC-XIV) 
450-763-0104 
danielfortiermb@hotmail.com 
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Guy  Poirier   QC 1     
Member  467 and proud to be a Blue Knights 
 
Congratulations to Québec 2 for a great Conference in Granby.  For me, 
it was my last Conference as your Canadian V-Chairman.	
 
Mr. Deanno Piedimonte, actual President of Québec 1 will now represent 
the  Canadian part of the N.Est Conference.  Deanno has shown through 
the years  his devotions for this organisation.  His knowledge of the By-
Laws and procedures will be is strength. 

 
For the past couple of years I have worked with people that have the B.K. “tattooed” on their heart …. 
 
Thank  you…Dave...John….Ed….Rick….and  Breen. 
 
 

/ / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / / 

 
 
Guy  Poirier   QC 1     
Membre 467 et fier d’être un Blue Knights 
 
Félicitations à Québec 2 pour une belle conférence à Granby.  Cette conférence  Nord-est fût ma 
dernière à titre de V-Chairman Canadien.  
 
M. Deanno Piedimonte, actuel Président de Québec 1, sera maintenant votre représentant Vice-
Chairman canadien.  Deanno a démontré depuis plusieurs années son dévouement pour 
l’organisation.  Ses connaissances des By-Laws et des procédures seront ses  atouts.  Félicitations 
Deanno. 
 
Depuis quelques années,  j’ai travaillé avec des gens qui ont les  B.K. « tatoué » sur le cœur.   
 
Merci  Dave...John...Ed….Rick…and  Breen. 
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Blue Knights Massachusetts Chapter I

Sunday November 5th 2017
WALMART

ROUTE 44, RAYNHAM – ½ mile East of ROUTE 24

Staging from 9:30 A.M. Depart: 11:00 A.M.

Registration: $20/Person ($30/2-up) – or equivalent  TOYS
requested before the start of the ride. Includes meal. 

New Unwrapped Toys / Ages 6+up / Please, no plush/stuffed

Print a registration form at www.BlueKnightsMAI.com/webreg2.pdf

Hot Food  Hot Coffee Awards Raffles

33rd Annual

ToyToyToyToy
RideRideRideRide

Proceeds Benefit:

&           
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2018 Atlantic Friendship WEEKEND 

Hosted by BLUE KNIGHTS Nova Scotia  

June 14,15,16,17, 2018 
ATLANTICA Hotel & Marina Oak Island, 

Western Shore, Nova Scotia, Canada 
Phone:1-800-565-5075  www.atlanticaoakisland.com 

 

 

 

ATLANTICA Oak Island is an oceanfront paradise only 45 minutes from 
Halifax and Peggy’s Cove on the Nova Scotia’s beautiful South Shore. The 
hotel offers total freedom to make your seaside getaway whatever you 
want. From a spa escape to a romantic adventure the resort is the ideal 
setting for whatever experience you desire.  

 

Nova Scotia 1 will be Celebrating our 40th Anniversary in June 2018. In 
June of 1978 a group of Halifax Police officer rode to Bangor, Maine to 
receive their charter. Ever since that time we have remained strong and 
involved in attending the NEC conferences and International conventions. 
NS1 has been very involved in organizing the Atlantic Friendship 
Weekend since 2003 and are known as a very friendly chapter. Peter Kelly 
is our oldest serving member with 40 years of service. 

 

So come and help us celebrate in 2018.
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2018 Atlantic Friendship WEEKEND 

Hosted by BLUE KNIGHTS Nova Scotia  

June 14,15,16,17, 2018 
ATLANTICA Hotel & Marina Oak Island, 

Western Shore, Nova Scotia, Canada 
Phone:1-800-565-5075  www.atlanticaoakisland.com 

 

 

 

ATLANTICA Oak Island est un paradis en bord de mer à seulement 45 
minutes de Halifax et de Peggy’s Cove dans la belle côte sud de la 
Nouvelle Écosse.  L’hôtel offre une liberté totale pour faire de votre 
escapade en bord de mer ce que vous voulez. D’un Spa s’échapper vers 
une aventure romantique, la station est le câdre idéal pour toute 
l’expérience que vous désirez.  

Nova Scotia 1 célébrera son  40e Anniversaire en Juin 2018. En Juin de 
1978 un groupe d’officier de la police de Halifax se sont rendus à Bangor 
Maine pour recevoir leur charte.  Depuis lors, nous sommes restés 
fortement impliqués en nous rendant dans les conférences NEC et les 
conventions Internationales.  NS1 a été très impliqué dans l’organisation 
du weekend de l’amitié depuis 2003 et est reconnu pour être un chapitre 
très amical. Peter Kelly est notre plus vieux membre et il est là depuis 40 
ans. 

Alors venez nous aider à célébrer en 2018. 
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FUNCTIONS  

Day Date Start End Function Room 

Thursday 14 June 
2018 4:00pm. 11:00pm. 

Early 
birdReception(food/refreshment) Chalets at beach 

Friday 15June 2018 5:00pm. 7:00pm. Hospitality Suite [ buffet & drinks] 
 Mahone Bay Room 

Friday 15 June 
2018 8:00pm. 1:00am. Dance Cash Bar and Music – DJ Bluenose Room 

Saturday 16 June 
2018 

7:00am. 
9:00am 
10:30am 

9:00am. 
1:00am 
3:30pm 

Buffet breakfast  
SALE’s Room 
RIDES :- TBC  

 
LaVista Dining room 
 

Saturday 16 June 
2018 6:00pm. 9:00am DINNER/AWARDS  Bluenose Rooms A & 

B 

Sunday 17 June2018 7:00am 9:00am. Farewell Breakfast Lavista Dining Room 

 
RESERVATION PROCEDURES: 
You are responsible for making your own reservations by calling direct to the ATLANTICA 
Hotel & Marina Oak Island by telephoning (902) 627-2600 or (800) 565-5075.  Request the 
Blue Knight rate of $129 plus tax.   This rate is good until 18 JUNE 2018, the blocked rooms 
are being held until 11MAY 2018.  This rate includes up to two people.  Any additional 
person(s) over 12 years of age will be charged $25 extra plus tax. Only 90 rooms are available 
so after that the closest lodging is 18 miles away in Bridgewater.  (Best Western, Comfort Inn, 
Days Inn) 
 
Registration: $115 Canadian or $100 US per person for the weekend. Welcome packages 

with maps and other goodies!    Registration includes:  
 
14th-Thursday:  Early bird Reception at Eric Mott’s Chalet [there will be food and 

refreshments} 

15h-Friday:  5:00pm to 7:00pm Hospitality suite (beer, liquor, pop, Buffet style meal)) 
 8:00pm to 1:00am Dance and music with our famous home grown DJ   R Y A N.  
Cash bar available. 

 
16th-Saturday:  7 – 9 am full buffet breakfast; 

10:00am -Rides to either the SWISS AIR memorial site at Peggy’s Cove ?? 
  

Saturday night Banquet with full buffet meal followed by presentations and awards. Cash bar 
will be available. After the awards Eric Mott states the Bar at his chalet will be opened. 

 
17th-Sunday:  7 to 9am Buffet breakfast and GOOD-BYS 
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AGENDA 

Day Date Start End Function Room 
Jeudi 14 June 

2018 4:00pm. 11:00pm. Réception pour les arrive-tôt Chalets at beach 

Vendredi 15June 2018 5:00pm. 7:00pm. Suite d’accueil  (buffet et 
breuvages) Mahone Bay Room 

Vendredi 15 June 
2018 8:00pm. 1:00am. Dance et bar $ avec musique - DJ Bluenose Room 

Samedi 
 

16 June 
2018 

7:00am. 
9:00am 
10:30am 

9:00am. 
1:00am 
3:30pm 

Déjeuner buffet 
Salle de ventes 
Randonnée 

 
LaVista Dining room 
 

Samedi 16 June 
2018 6:00pm. 9:00am Souper / présentation des 

récompenses Bluenose Rooms A & B 

Dimanche 17 June2018 7:00am 9:00am. Déjeuner d’au revoir Lavista Dining Room 

 
RÉSERVATIONS : 
 

Vous êtes responsible de faire votre propre réservation en appelant directement l’ATLANTICA 
Hotel & Marina Oak Island par téléphone (902) 627-2600 ou (800) 565-5075.  Demandez le 
taux Blue Knight à $129 plus taxes.   Ce taux est bon jusqu’au 18 JUIN 2018, les chambres 
bloquées sont réservées jusqu’au 11 MAI 2018.  Ce taux inclus jusqu’à deux personnes.  Toute 
personne additionnelle de 12 ans sera chargée un $25 extra plus taxes. Seulement  90 chambres 
sont disponibles et après ça l’hébergement le plus proche est à 18 milles plus loin dans 
Bridgewater. (Best Western, Comfort Inn, Days Inn) 
 

INSCRIPTION: $115 Canadien ou $100 US par personne pour la fin de semaine.  
 Un cadeau de bienvenu avec cartes et autres goodies!    
 L’inscription inclus:  
 

Jeudi 14:  Réception “arrive-tôt” au chalet de Eric Mott (il y aura buffet et breuvages) 

Vendredi 15:  5:00pm to 7:00pm Suite Hospitalité (bière, liqueur, pop, Buffet style repas) 
 8:00pm to 1:00am Dance et musique avec notre fameux  DJ local   R Y A N.   
 Cash bar disponible. 
 

Samedi 16: 7 – 9 am petit déjeuner buffet complet ; 
 10:00am -Randonné vers le site SWISS AIR memorial à Peggy’s Cove ?? 

  

Banquet du Samedi soir avec repas complet style buffet suivi des présentations et récompenses. 
Cash bar disponible. Après les présentations, Eric Mott déclare que le bar à son chalet sera 
ouvert. 
 

Dimanche 17:  7 à 9am Déjeuner Buffet et AUREVOIRS


